
 

 

Protokoll styrelsemöte NHBK 2025-03-24 

Tid: 19:00  Plats: Bronäsvallen 

 

Närvarande: 

Henrik Åkesäter Henrik Eriksson Sture Johansson  

Per Axelsson Jonas Lans Tomas Lidberg 

Simon Ek Axel Johansson  

 

  

1. Henrik Å startar mötet och hälsar alla välkomna Info 

2. Genomgång av föregående mötesprotokoll. Info 

3. Henrik E presenterar status för medlemsavgifter. Fakturor är nu utskickade 

till spelare och stödmedlemmar som har e-post inlagd.  

 

På mötet gick vi igenom listor över tidigare medlemmar och rensade lite 

bland tidigare medlemmar. 

 

Henrik E fortsätter arbetet med att få ut fakturor till flera och skicka brev till 

dem som vi inte har e-postadresser för. 

Ett SMS-utskick kan vara ett alternativ för att få in mailadresser. 

Info 

 

 

 

 

 

Henrik E 

4. Simon, Axel och Henrik har varit på kommunens föreningsträff.  

Mycket generell information från kommunen men lite konkret som berör 

NHBK. 

Info 

5. Henrik Å kontaktar Sture kring annonsering i programbladet. Henrik Å 

6. Tomas och Axel har provkört ljudanläggningen på Bronäsvallen och funnit att 

utrustningen fungerar helt ok. Vi beslutar att avvakta med ny utrustning och 

testa vidare med den vi har. 

 

En kort instruktion till hur systemet fungerar behövs för att säkerställa att fler 

kan använda systemet. Axel tar på sig att skriva ihop denna instruktion. 

 

Ett manus för vad en speaker ska säga behöver tas fram så att det finns stöd 

för den som åtar sig uppgiften. Tomas gör ett förslag till manus. 

 

 

 

 

Axel 

 

 

Tomas 



 

 

 

7. Axel presenterar ett förslag till prislista för året kiosk på Bronäsvallen från 

kioskansvarig. Förslaget godkänns av styrelsen. 

 

Möjligheten till utökat evenemang i samband med vissa matcher som t ex 

grillning av hamburgare på fredagsmatcherna. 

 

Henrik Å skickar nuvarande prislistor till Axel så uppdaterar vi listorna. 

Info 

 

 

 

 

 

Henrik Å 

8. Uppslutningen på seniorernas träningar har varit mycket bra, 20-25 spelare 

per träning. Även flera ”juniorer” har varit med och tränat och det fungerar 

bra. Även ett nyförvärv inom ledarstaben har tillkommit. 

 

Stämningen är bra i gruppen vilket bådar gott för säsongen. 

Info 

9. Diskussion kring hur vi kan öka intresset för våra hemmamatcher.  

 

Förslag att göra ett informationsblad att dela ut i närområdet för att 

informera om både A-lagets och P16-lagets matcher. 

Info 

10. Nästa möte planeras till 22/4 kl. 19:00 på Bronäsvallen.  

 


